
Schůze Krajského výboru KSJu Středočeský kraj 7. 1. 2024  

Přítomni členové výboru: Chytrá L., Horský M., Hronová K., Polák J., Holečková Z., Benačan V., 

Bolemant K., Turek M., Novotný M. 

1. Stav hospodaření  

(Hlasování Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

Stav finančních prostředků na bankovním účtu KSJu: 

Stav k: 31. 12. 2023 Stav k: 01. 01. 2023 

  869 164,82 CZK 989 313,61 CZK 

 

Stav hotovostní pokladny: 26.845 Kč a 15€ 

Finančních prostředky alokované u ČSJu pro rok 2023 a dále nevyčerpané/přečerpané prostředky 

budou převedeny na rok 2024.  

• Činnost svazu ke dni 31.12.2023 – vyčerpáno 596.107 Kč, přečerpáno 233.305,-  

• SpS Středočeský kraj ke dni 31.12.2023  – vyčerpáno 125.420 Kč, zbývá 104.579,- 

• KVŽ Středočeský kraj ke dni 31.12.2023  – vyčerpáno 169.087 Kč, zbývá 172,- 

V roce 2023 bylo celkem vyplaceno z alokovaných finančních prostředků u ČSJu 890.614 Kč 

 

VV byl seznámen s hospodařením KSJu Středočeského kraje za rok 2023.  

 

Celková předpokládaná výše alokovaných krajských finančních prostředků u ČSJu pro rok  

2024 je 350 000 Kč pro SpS (U16, U14) a trenér 35 800 Kč/měsíc + částečně finanční prostředky 

z licenčních známek Středočeského kraje. 

 

2. Ekonomické směrnice viz příloha 

(Hlasování Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

3. Zprávy z komisí - Sportovně technická 

(Hlasování Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

Zpráva STK – Karol Bolemant:  

Funkci předsedy STK Středočeského kraje jsem přebral v květnu 2023 po dlouholetém působení Vítka 
Palána v této pozici. Vítkovi Palánovi bych chtěl zároveň poděkovat za předání všeho potřebného a za 

následnou pomoc i rady potřebné pro výkon této funkce. 

Řízení soutěží a technika k zajištění řízení závodů 

Začátkem roku 2023 byl dokončen nákup techniky potřebné k zajištění řízení závodů, pro potřeby 

středočeských klubů. Zároveň byly dokoupeny přepravní boxy vhodné pro bezpečnější převážení techniky na 
místo určení. Technika je momentálně uskladněna v místě bydliště předsedy STK a to z důvodu plánované 

instalace aktualizací na jednotlivá PC a instalace nového systému pro řízení soutěží, jehož vývoj zadal Český 

svaz juda a měl by být k dispozici v prvním kvartálu roku 2024. 

V současné chvíli je pro řízení soutěží ve středočeském kraji použit systém Judoshiai. Rozhodnutí pro použití 

tohoto systému padlo po problémech se systémem Eurojudo a také z důvodu větších zkušeností provozování 
systému Judoshisai na sérii závodů Polabské ligy, kde se osvědčil. Velký dík patří Martinu Novotnému 

z Kolína, který byl velkou pomocí a rádcem v nasazení na turnajích, kde byl tento systém použit pod hlavičkou 

Středočeského kraje. 

Nová technika byla použita na jednom testovacím turnaji a 4 ostrých turnajích a to: 

3.6. Testovací turnaj Čáslav 



16.9. - 17.9. Říčany CUP 

21.10. - 22.10. Kralupy Cup 

11.11. Škoenergo CUP, Mladá Boleslav 

25.11. Polabská liga, Kolín 
Kde, mimo Kralupy Cupu, byl použit tichý režim řízení soutěží systémem Judoshiai. Při prvním ostrém použití 

tichého režimu v Říčanech došlo ke zpoždění zahájení soutěže, vlivem sžívání se s technikou a dalších 

technických problémů. Byla řešena i jedna stížnost na použitý systém losování, kdy byl použit jednoduchý KO 
systém u větších skupin soutěžících. Nicméně následné turnaje v Mladé Boleslavi a Kolíně již proběhli bez 

významných problémů a bez časových skluzů. 

Po zkušenostech z Turnaje v Mladé Boleslavi, kde se osvědčilo použití 3 vah (2x chlapci, 1x dívky) doporučuji 

zvážit nákup třetího kusu lékařské váhy CAS PB 200kg v hodnotě cca 9500,- Kč. Použití 3 ks vah značně 

urychluje průběh vážení a zkracuje čas nutný pro evidenci závodníků a následné losování. - SCHVÁLENO 

Jak bylo zmíněno, po prvním kvartálu roku 2024 se bude s vysokou pravděpodobností přecházet na nový systém 

Hajime, jehož vývoj řídí ČSJu a použití tohoto systému bude z důvodu sjednocení vyžadováno na turnajích 

pořádaných i v jednotlivých krajích. 

Z prvních informací je zřejmé, že nový systém bude vyžadovat on-line datové připojení na nově budovanou 

centrální evidenci. S tím se pojí i nutnost investice do nejlépe 5G datového modemu s datovým připojením. 
Středočeský svaz bude nucen oslovit operátory s žádostí o nabídku na mobilní připojení s příslušným datovým 

tarifem, vhodným pro provozování nového systému. Jako nejvhodnější se jeví použití neomezeného datového 

tarifu, kde ceníková cena u T-Mobile je 720,-Kč měsíčně (s omezením rychlosti po 30GB) nebo 1020,-Kč 
měsíčně s neomezenou rychlostí. U O2 jsou ceny za podobné tarify srovnatelné. Kvalitní 5g modem lze pořídit 

v ceně kolem 10000,-Kč. – Vv KSJu bere na vědomí. 

Zápisy kyu a trenérských tříd 

Od května 2023 bylo zapsáno celkem 661 nových nebo navýšených kyu z 26 oddílů. Dále 6 trenérů třetí třídy a 

4 zkušební komisaři třetí třídy. 

 

4. Zprávy z komisí - Komise rozhodčích 

(Hlasování Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

Zpráva předsedy rozhodčích – Jiří Polák:  

Nyní máme v kraji celkem 48 rozhodčích. Z toho 14 rozhodčím končí platnost licence, kterou 

si mohou prodloužit 27. ledna v Benešově na školení pořádaném ČSJu KR.   

V letošním roce si zvýšilo kvalifikaci pět našich kolegů, dva získali první třídu a druhou třídu 

tři kolegové. Také nám přibylo 9 nových mladých rozhodčích, kteří se aktivně zapojili do 

soutěží. Podařilo se nám zajistit rozhodčí na soutěže ve spolupráci s ostatními kraji, protože není v 

našich silách obsadit všechny soutěže jen ze středočeských rozhodčích. Důvodem je především to, že 

ne úplně všichni naši rozhodčí se zapojují do soutěží. Jsme za to dost často kritizováni od lidí, kteří s 

námi nechtějí spolupracovat i když jsme je o pomoc několikrát požádali. V tuto chvíli víme, že 

spolupráce s KSJu Praha bude dále pokračovat a nabízí se nám možnost dohody s Plzeňským krajem, 

protože jim již několikrát Zdeňka Holečková požádala tento kraj o výpomoc rozhodčích a naopak. 

Velmi rád bych chtěl poděkovat několika našim kolegům, kteří se zúčastnily více jak poloviny 

soutěží v našem kraji a podle ekonomických směrnic jim náleží patřičná odměna. V přiložené tabulce 

se můžete podívat na účast všech našich aktivních  rozhodčích na soutěžích. 

Na závěr bych chtěl požádat, abychom se více věnovali sportu, který máme všichni rádi a 

pomáhali si, nebo ať se lidé, kteří nechtějí dělat judo judem, drželi se v ustraní a nekomplikovali naši 

práci stěžováním si a haněním všude okolo. 

Plánované Školení rozhodčích III. třídy v Králově Dvoře 3. – 5.5.2024 

Tabulka účasti rozhodčích na jednotlivých akcích v roce 2023 viz příloha. 



 

5. Zprávy z komisí – Trenérsko - metodická  

(Hlasování Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

Zpráva TMK – Miroslav Turek:  

11. 2. 2023 Školení cvičitelů Příbram - Bylo zde vyškoleno 23 cvičitelů juda. 

25. 11. 2023 Školení cvičitelů juda, seminář trenérů, školení zkušebních komisařů III. třídy  

juda v Kralupech nad Vltavou – Bylo vyškoleno 6 cvičitelů, 6 trenérů se zúčastnilo školení, za které získali 3 

body do kreditního systému ČSJU, vyškoleni 3 noví zkušební komisaři III. třídy. 

Školení trenérů III. třídy, které bylo naplánované v termínech 15. - 16. 4. a 24. - 25. 6. se z důvodu malého 

zájmu uchazečů nekonalo.  

31. 3. 2023 Vydán seznam všech trenérů III. třídy judo a zkušebních komisařů III. třídy judo ve Středočeském 

kraji – uvedena platnost licencí, postup pro prodloužení licencí (kreditní systém) 

Získané licence trenér III. třídy, ZK III. třídy pořádané v jiném kraji: 

Školení trenérů a ZK III. třídy pořádané ČSJu v Praze 11. 2. 2023 – zde byli vyškoleni 4 ZK III. třídy  

Školení trenérů III. třídy v Plzni 8. 10. 2023 – zde byli vyškoleni 3 trenéři III. třídy a jeden zk. komisař III. třídy 

Kompletní seznam získaných licencí v roce 2023 ve Středočeském kraji: 
 

 

 

 

*Prodloužené licence trenér III. třídy po získání 7 kreditů v roce 2023 (viz. Kreditní systém trenérů) – po splnění podmínek 

licence prodlouženo 4 trenérům /zapsáno do CE/.  

Zájemci o Školení trenérů III. třídy navštěvují centrální pořádání, a proto nebude školení připravovat KSJu s 

vyjma při zájmu a domluvě s předsedou TMK Mirkem Turkem. Školení cvičitelů a ZK III. třídy bude probíhat.  

5.1 Plány přípravy krajských TS U14, U16 a školení připravil Miroslav Turek 

5.2 Plán Příprava juda r. 2024 pro KSJu – Středočeský kraj připravila Lucie Chytrá 

Příprava juda r. 2024 pro KSJu viz příloha. 

 

6. Naplánování soutěží v kraji r. 2024 a schválení podmínek RL U14 pro rok 2024 

(Hlasování Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

10.2.   Kolín – uzavřená kvalifikace U14 (1. kolo) + TJ pro U14 

11.-12.5.  Krajské přebory – Mladá Boleslav, kde je uzavřená kvalifikace U14 (2. kolo) 

U 10, 12, 14, 16, 18, 21, muži, ženy + upřesnění družstev 

15.6.   Yawara, Ořech – uzavřená kvalifikace U14 (3. kolo) + TJ pro U14   

15.9.  MVC Mělník – v neděli uzavřená kvalifikace U14 (4. kolo) 

28.9.  Kralupy – uzavřená kvalifikace U14 (5. kolo) + TJ pro U14 

Systém ranking listu pro postup na PČR U14 (st. žáci i žákyně) bude zcela známo až po vydání rozpisu 

Mistrovských soutěží ČSJu, kdy předpoklad je, že na základě pořadí redukovaného ranking listu KSJu 

Středočeského kraje, z pěti kol (3 kola na jaře a 2 kola na podzim) se započítávají 3 nejlepší výsledky 

stejně jako vloni. 

Druh licence: Počet vyškolených jedinců 

Trenér III. třídy – CVIČITEL juda 29 

Trenér III. třídy judo 3 

Zkušební komisař III. třídy judo 8 

Prodloužení trenéra III. třídy judo* 4 



7. Rozdělení kimon Ippon Gear pro oddíly Středočeského kraje 

ČSJu rozdalo všem krajům určitý počet dětských kimon na základě úspěšnosti kraje na PČR/MČR 

21-23: U13/14 a U15/16, které EJU dalo jako sponzorský dar svazu. Přesněji se jedná o 30x komplet 

Ippon Gear o velikosti 110-160 a 10 baťůžků s logem IG. 

Proto bude rozdělení kimon IG pro krajské kluby podle celkového součtu těchto výsledků (2021: 

PČR U15 a U15, 2022 PČR U13 a U15, 2023 U14 a MČR U16), kdy dostanou oddíly po dvou 

kompletech kimon a to prvních 7 oddílů a zbytek po jednom kompletu kimon + prvních 10 oddílů po 

jednom baťůžku.  

- 2x komplet kimon IG pro 7 nejlepších klubů: SKP Benešov, Judo Neratovice, Judoklub Mělník, AŠ 

Ml. Boleslav, Start Kolín, Judo ZŠ Sadová Čáslav, Kralupy 

- 1x komplet kimon IG pro zbytek klubů: JC Sokol Hořovice, SK Yawara Bohemia, Judo Cluby 

Kyklop, Judo víc než sport, Sk Judo Kladno, Lokomotiva Beroun, Judo Příbram, Judo Klub Slaný, 

Judo Kladno N62, Judo Davle-Štěchovice, Sokol Buštěhrad, Spartak Vlašim, Sport Kolín, Judo 

Club Orion, Judo4fun, Judo Hachi Sokol M.B 

- 1x baťůžek pro 10 nejlepších klubů: SKP Benešov, Neratovice, Judoklub Mělník, AŠ Ml. Boleslav, 

Start Kolín, Judo ZŠ S.Čáslav, Kralupy, JC Sokol Hořovice, SK Yawara Bohemia, JC Kyklop 

 

8. Poskytnutí 10 000 Kč z rozpočtu SKO ČUS 

Žádost předsedkyně Lucie Chytré o podporu našeho krajského svazu juda a následné chválení 

žádosti k poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu SKO ČUS (Středočeské krajské organizace 

České unie sportu) na podporu mládežnického sportu 2023.  

9. Různé dle požadavků členů Vv 

Sdělení o nové struktuře roztřídění financí od ČSJu, kdy do SpS (sportovní střediska) spadají 

sportovci U14 a U16. Výše prostředků pro jednotlivé SpS vychází z úspěšnosti družstev příslušného 

KSJu na přeboru ČR U14 a mistrovství ČR U16 za uplynulé tříleté období, kdy jsou hodnocena na 

základě dosažených výsledků na PČR U14 (váha 50%) a MČR U16. Do hodnocení nejsou 

započítávány výsledky dosažených sportovci, kteří jsou cizími státními příslušníky. 

SpS – sp. středisko mládeže (U16,14) pro rok 2024 pro Středočeský kraj viz příloha. 

Situace kolem SCM (sportovní centrum mládeže), které se týká sportovců U18 a U21 - výběr a 

zařazení se provádí na základě dosažených sportovních výsledků na turnajích, které jsou podle své 

kvality rozděleny do 3 kategorií (A, B a C) a jsou vypsány v ročním kalendáři ČSJu (uzavřené, 

otevřené). Z turnajů sportovci získávají body a jsou na základě dosažených bodů zařazeni do SCM, 

kdy se dělí do 3 výkonnostních skupin: SCM A, SCM B a SCM C.  

- ČSJu vede v kategoriích U21 a U18 ranking list (RL). 

- další zařazení sportovců může být jako individuální sportovec nebo sportovec spadající do 

sportovního gymnázia nebo krajské sportovní akademie.  

Bližší problematika je popsána v dokumentu Koncepce ČSJu pro oblast talentované mládeže pro 

období 2024 – 2028, kterou lze podrobně najít na webu ČSJu - czechjudo.org/dokumenty.  

7.1.2024 zapsala Zdeňka Holečková   

Schválila: Lucie Chytrá, předsedkyně KSJu – Středočeský kraj 

 


